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Till
Kommunstyrelsens ordförande

Angående försäljning av kommunens fastighetsinnehav
Vid kommunfull mäktiges januarisammanträde besvarade kommunalrådet
Anders Gullander undertecknads fråga “Vad står på kommunens
försäljniizgslista eller det kanske går lättare att svara på vad står inte på
försäljniizgslisfan” med att “Det finns ingen försäljningslista”.

Av uppgifter i lokalpressen verkar det nu ändå som att det finns någon sorts
försäljningslista. En konsult har fått i uppdrag att ta in anbudloffert på vad en
försäljning av Hushållsporslinsfabriken, Gustavsgården, Slottsovalen samt
räddningsstationen kan ge i försäljningsintäkter för Värmdö kommun.

Med hänvisning till ovanstående frågar jag kommunstyrelsens ordförande:

• Finns det, trots Anders Gullanders förnekande, en
försäljningslista?

• Är svaret på ovanstående fråga nej. Vilka fastigheter och bolag
anser du lämpliga att avyttra?

Mats Skoglund
Vänsterpartiet


